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Protokół Nr 21/2017 

                 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

                   w dniu 11 września 2017 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Henryk Klimaszewski, p. Janusz 

Kwiatek, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Kierownik wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz oraz Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 

Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska. 

 

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia standardów oraz sieci dróg i ulic 

powiatowych na terenie Powiatu Nidzickiego objętych zimowym utrzymaniem dróg i ulic 

powiatowych w sezonie 2017-2018.  

II. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1.  Podjęcie uchwał w sprawach zatwierdzenia arkuszy organizacji : ZSO, ZSZiO, ZSRiO,  

oraz SOS-W. 

2.  Podjęcie uchwał w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia  

konkursu na kandydata na stanowisko Dyrektora CKP. 

3.  Wynagrodzenia nauczycieli za 8 miesięcy. 

4. Opinia w sprawie powołania p. Jarosława Kwietnia na stanowisko Wicedyrektora CKP. 

 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja związana z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi . 

2. Decyzja Burmistrza Nidzicy w sprawie zatwierdzenia podziału nieruchomości w  

Wiknie. 

 

IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Przedstawienie wyników kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w Zespole  

Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

 

V. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2017, 

2) założeń i materiałów planistycznych do projektu budżetu Powiatu Nidzickiego na 

2018 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2036 oraz terminów 

ich opracowania przez jednostki organizacyjne. 

 

Na salę obrad dołączył p. Jacek Dłuski.  
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Ad. I.1. 

p. Jacek Dłuski omówił uchwałę w sprawie zatwierdzenia standardów oraz sieci dróg i ulic 
powiatowych na terenie Powiatu Nidzickiego objętych zimowym utrzymaniem dróg i ulic 
powiatowych w sezonie 2017/2018.  
p. Dyrektor poinformował Zarząd, że standardy są niezmienne od lat. Jedyną zmianą jest objęcie 
zimowym utrzymaniem drogi E7 od granicy województwa do miejscowości Załuski, ponieważ tę 
drogę przejął Powiat. 
Został również poruszony temat braku konkurencji wśród wykonawców usług na odśnieżanie 
dróg, co sprawia niekiedy problem z komunikacją pomiędzy firmą wykonującą, a Powiatowym 
Zarządem Dróg. Po wstępnym rozpoznaniu rynku nidzickiego p. Jacek Dłuski wywnioskował, iż 
w niedługim czasie może powstać firma konkurencyjna, która weźmie udział w przetargu na 
zimowe utrzymanie dróg powiatowych. 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 306/2017 w sprawie zatwierdzenia 
standardów oraz sieci dróg i ulic powiatowych na terenie Powiatu Nidzickiego objętych 
zimowym utrzymaniem dróg i ulic powiatowych w sezonie 2017/2018, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. II.1. 
p. Jolanta Tymińska wystąpiła z prośbą o zatwierdzenie arkuszy organizacji: ZSZiO, ZSO, 

ZSRiO oraz SOS-W. Arkusze celem zaopiniowania zostały skierowane do Kuratora Oświaty w 

Olsztynie. Kurator wydał opinię pozytywną. Arkusze SOSW i ZSO zaopiniowane zostały bez 

żadnych uwag, a arkusze pozostałe zawierały niewielkie uwagi, które jak zapewniła pani 

kierownik zostały uzupełnione przez dyrektorów placówek.  

 

Zarząd jednogłośnie bez uwag podjął uchwały Nr 307/2017 w sprawie 

zatwierdzenia arkusza organizacji ZSZiO w Nidzicy, Nr 308/2017 w sprawie 

zatwierdzenia arkusza organizacji ZSO w Nidzicy, Nr 309/2017 w sprawie zatwierdzenia 

arkusza organizacji ZSRiO w Jagarzewie oraz Nr 310/2017 w sprawie zatwierdzenia 

arkusza organizacji SOS-W w Nidzicy, które stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.II.2. 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały w sprawie powołana Komisji Konkursowej 

w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego 

w Nidzicy. Przedstawiła proponowany skład komisji: przedstawiciele Zarządu Powiatu: p.Jolanta 

Tymińska, p. Janusz Kwiatek, p. Sławomir Knapiński; przedstawiciele Kuratorium Oświaty: p. 

Wiesława Szafrańska-Bortkiewicz, p. Agnieszka Kardaś, p. Anna Klepacka; Przedstawiciele rady 

pedagogicznej CKP w Nidzicy: p. Ewa Śliwka, p. Piotr Jastrzębowski; przedstawiciel Związku 

Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Nidzicy: p. Roman Burski; przedstawiciel 

Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty NSZZ „Solidarność” w 

Nidzicy: p. Juliusz Ojrzyński.  

Poinformowała również o terminie rozstrzygnięcia konkursu, tj. 14.09.2017. Nadmieniła 

również, że w terminie wpłynęła jedna oferta. 
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Zarząd jednogłośnie bez uwag podjął uchwałę Nr 311/2017 w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy, stanowiący załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.II.3. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację dotyczącą wysokości wynagrodzeń 

nauczycieli. Wysokość średnich płac w poszczególnych stopniach awansu zawodowego nie 

powoduje konieczności wprowadzania zmian, gdyż średnie zostały osiągnięte. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd uznał, że w obecnej sytuacji nie ma konieczności podejmowania 

dodatkowych działań w tym zakresie. 

 

Ad.II.4 

p. Jolanta Tymińska poinformowała Zarząd o tym, iż Kurator Oświaty nie wyraził zgody 

na pełnienie obowiązków dyrektora Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy przez p. 

Jarosława Kwietnia . Przypomniała również, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd powołał pana 

Stanisława Lipińskiego na stanowisko pełniącego obowiązki Dyrektora CKP w Nidzicy. 

Poinformowała również, że pan Stanisław Lipiński wystąpił z wnioskiem o wydanie opinii 

w sprawie powołania Pana Jarosława Kwietnia na wicedyrektora w/w jednostki.  

 

Zarząd bez uwag jednogłośnie przychylił się do wniosku aby p. Jarosław Kwiecień 

pełnił obowiązki Wicedyrektora CKP w Nidzicy. 

 

p. Jolanta Tymińska w imieniu Pana Starosty i Dyrektora ZOZ zaprosiła członków 

zarządu na podpisanie umowy pomiędzy Województwem Warmińsko- Mazurskim a Zespołem 

Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na realizację projektu pt.: ,,Rozbudowa i doposażenie budynku 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na potrzeby udzielania świadczeń zdrowotnych dla osób 

starszych i niepełnosprawnych- utworzenia Oddziału Geriatrycznego oraz pracowni TK'' w 

Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

P. Henryk Klimaszewski wyraził swoje niezadowolenie, iż np. Wojewódzki Szpital 

Dziecięcy w Olsztynie otrzymał 15 mln dotacji przy inwestycji 16 mln zł, natomiast szpital 

Miejski w Olsztynie przy inwestycji na kwotę 6 mln zł otrzymał dotację w wysokości 5 mln zł,  

a szpital w Nidzicy małej kwoty dotacji czyli 4 mln zł przy inwestycji 15 mln zł. 

Stwierdził, iż pula środków zabezpieczona na szpitale powiatowe jest bardzo mała. 

 Starosta wyjaśnił, że każdy wniosek o dotację jest oceniany indywidualnie. Zaznaczył, że 

ogólna kwota dotacji na szpitale powiatowe wynosiła 20 mln zł, z czego na 23 wnioski o dotację, 

nidzicki Szpital otrzymał 4 mln zł, co w stosunku do ogółu jest wysoką kwotą. 

 

 

p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz 
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Ad. III.1.  
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację na temat zawartych przez dyrekcję 

Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy umowach najmu: 
- umowa z Ośrodkiem Nauki Jazdy na korzystanie z placyku manewrowego o 

powierzchni ok. 400 m2 znajdującego się przy sali gimnastycznej na ul. Wyborska 12. Umowa 
najmu została zawarta na okres od 21 sierpnia 2017 do 10 października 2017 płatna za 1 m-c w 
wysokości 108,82 zł netto + VAT. 

- wynajem miejsca pod automat do napoi gorących, zajmującego 1 m2 na parterze 
budynku szkolnego  przy ul. Jagiełły 3. Umowa dotyczy okresu od 6 września 2017 do 31 grudnia 
2017. Stawka czynszu miesięczna wynosi 50 zł netto + VAT. 

- umowa z Ośrodkiem Szkolenia Kierowców na wynajęcie pomieszczenia o powierzchni 
49 m2 w budynku szkolnym przy ul. Jagiełły 3. Umowa najmu została zawarta na okres od 18 
września 2017 do 20 października 2017 na 15 godz. na kwotę 193,05 zł netto + VAT. 

 
Uwag i pytań nie było. Zarząd przyjął informację do wiadomości.  
 
Ad. III.2. 
P. Iwona Urbanowicz poinformowała, że w związku z prowadzonym postępowaniem 

przez Burmistrza Nidzicy w sprawie zatwierdzenia projektu i podziału nieruchomości w 
miejscowości Wikno w wyniku którego zostanie wydzielony grunt na poszerzenie drogi 
powiatowej przebiegającej przez tą miejscowość, 22 sierpnia wpłynęła decyzja Burmistrza 
Nidzicy zatwierdzająca projekt podziału tej nieruchomości. W wyniku zatwierdzenia podziału 
zostały wydzielone grunty o powierzchni 285 m2 na poszerzenie drogi powiatowej. Decyzja w 
dniu 07.09.2017 stała się ostateczna i z tym dniem grunty stały się własnością powiatu.   

 

 Zarząd przyjął bez uwag informację do wiadomości. 

 

P. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV.1.  

P. Elżbieta Bieniek zapoznała zarząd z protokołem z kontroli Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzonej w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Z protokołu 

wynika, iż potrzebne jest wygospodarowanie środków finansowych na zabezpieczenie ochrony 

przeciwpożarowej w internacie przy ul. Wyborskiej. Innych zastrzeżeń nie stwierdzono. W 

związku z powyższym Starosta wyjaśnił, że rozpatrując spełnianie warunków bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego należy kompleksowo podejść do potrzeb szkoły. Planowana inwestycja 

wymaga większego nakładu finansowego, którego powiat nie posiada, a to oznacza, że należy 

podjąć działania dla pozyskania środków zewnętrznych np. dotacji lub projektu. 

 

Zarząd stwierdził, że problem drogi przeciwpożarowej jest bardziej złożony i 

należy podjąć starania, aby pozyskać środki zewnętrzne na kompleksowy remont dojazdu 

wraz z drogą przeciwpożarową. 

 

Ad. V.1.1) 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski o zmiany w budżecie powiatu: 
1) Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących prosi o: 

- zmniejszenie wydatków o kwotę 9.495 zł, w tym w rozdziale 80120: §4040 o kwotę 2.995 zł 
oraz rozdziale 80146: §4410 o kwotę 1.500 zł, §4700 o kwotę 5.000 zł; 
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- zwiększenie wydatków o kwotę 51.072 zł, w tym: w dziale 801 rozdziale 80130 §4210 o 
kwotę 45.072 zł, § 4260 o kwotę 6.000 zł na zakup tapczanów i krzeseł do internatu oraz 
węgla.  

p. R. Mróz zaznaczyła, że jednostce ogółem brakuje 41.577 zł. Kwotę tę proponuje przesunąć             
z planu przy Starostwie - rozdział 80130 §4010.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku i propozycji Pani 
Skarbnik. 
2)Zespół Szkół Ogólnokształcących wnosi o zwiększenie wydatków o kwotę 15.000 zł w 

rozdziale 80120 §4210 z przeznaczeniem na: 
- zakup wyposażenia do pracowni języka rosyjskiego (stoliki z krzesłami, biurko, regały na 

sprzęt i książki). Szacunkowy koszt to 5500 zł; 
- zakup ławek szatniowych do szatni przy sali gimnastycznej oraz do szkoły. Szacunkowy 

koszt to 4200 zł; 
- zakup materiałów remontowych (panele PCV - ok. 60 m2 celem wyłożenia ścian w szatniach,               

3 szt. drzwi do szatni  oraz terakota w jednej z szatni – ok. 40 m2). Szacunkowy koszt to 
5300 zł. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że dyrektor ma do końca września doprowadzić 
łazienki do należytego stanu. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku jednostki. Środki w kwocie 15.000 
zł przesunięte zostaną z rozdziału 80130 §4010. 

3)Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej wnioskuje o przesunięcie środków w 
rozdziale  75411 o kwotę 59.795,33 zł wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie §4050 
o kwotę 795,33 zł i §4180 o kwotę 59.000 zł, a zwiększenie w: §3070 o kwotę 6.000 zł, §4060 o 
kwotę 795,33 zł, §4210 o kwotę 24.500 zł, §4250 o kwotę 1.500 zł, §4270 o kwotę 15.000 zł, 
§4300 o kwotę 6.000 zł, §4410 o kwotę 6.000 zł. 

Wnioskowane zmiany wynikają z obowiązku wywiązania się z ustawy o Państwowej Straży 
Pożarnej – wypłata nagród uznaniowych za wykonywanie zadań w zastępstwie strażaków 
przebywających za zwolnieniach lekarskich, natomiast oszczędności jednostka chce przeznaczyć 
na świadczenia socjalno-bytowe przysługujące funkcjonariuszom, delegacje oraz bieżące 
utrzymanie jednostki (przeglądy techniczne, naprawy pojazdów i sprzętu specjalistycznego, 
zakup sprzętu, szkolenia specjalistyczne, zakup paliwa i wyposażenia specjalnego). 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
4) Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna wnioskuje o wsparcie finansowe w rozdziale 80143 § 

4240 w kwocie 7.000 zł na zakup dwóch narzędzi badawczych do diagnozowania dzieci w 
zakresie rozwoju intelektualnego. Większość specjalistów diagnozuje dzieci o ten najnowszy 
test i Poradnia powinna dorównać aktualnie stawianym wymogom diagnostycznym. Dla 
dwóch psychologów zatrudnionych w Poradni test byłby podstawowym narzędziem 
codziennej pracy. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył powyższy wniosek. Środki na ten cel 

przesunięte zostaną z rozdziału 80130 §4010. 
5) Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego wnioskuje o zmniejszenie wydatków w 

rozdziale 71015 §4260 o kwotę 520 zł i zwiększenie wydatków w tym samym rozdziale w 
§4300 o tę samą kwotę. Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na pokrycie 
zobowiązań za usługę informatyczną.  
Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

6) Centrum Kształcenia Praktycznego wnioskuje o zmniejszenie wydatków o kwotę 5.700 zł w 
dziale 801 rozdziale 80140 następująco: w §4260 o kwotę 5.500 zł i §4480 o kwotę 200 zł oraz 
zwiększenie wydatków o tę samą kwotę w tym samym rozdziale wg następującego 
wyszczególnienia: w §4300 o kwotę 5.500 zł i §4700 o kwotę 200 zł. 
Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na montaż i uruchomienie monitoringu na 

Stacji Kontroli Pojazdów oraz odnowienie uprawnień na obsługę CO na okres 5 lat. 
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Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
7) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 167/2017 z dnia 17 sierpnia 2017 r. 

zwiększająca plan dotacji celowych na zatrudnianie przez powiaty koordynatorów pieczy 
zastępczej w ramach realizacji Programu asystent rodziny i koordynator rodzinnej pieczy 
zastępczej na rok 2017, w rozdziale 85508 §2130 o kwotę 14.072 zł. Na wniosek Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie zwiększono wydatki w dziale 855 rozdziale 85508 § 4010 o w/w 
kwotę.  

 
Wszystkie powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Nr 312/2017 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na rok 2017, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. V.1.2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie założeń i materiałów 

planistycznych do projektu budżetu Powiatu Nidzickiego na 2017 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018-2036 oraz terminów ich opracowania przez jednostki organizacyjne. 

Zaznaczyła, że uchwała określa m. in. zasady planowania wydatków, jak wzrost wskaźnika 

dotyczącego wynagrodzeń i pochodnych o 2,3% oraz wzrost wskaźnika na wydatki bieżące o 

2,3% w stosunku do przewidywanego wykonania w roku 2017. Jednostki materiały planistyczne 

opracowują do 13 października.  

Zarząd przyjął powyższe wskaźniki. 

 Jednogłośnie podjęto uchwałę Nr 313/2017 w sprawie założeń i materiałów 

planistycznych do projektu budżetu Powiatu Nidzickiego na 2018 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018-2036 oraz terminów ich opracowania przez jednostki 

organizacyjne, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

p. Renata Mróz poinformowała, że wpłynęła pozytywna opinia RIO w Olsztynie o 
przedłożonej przez Zarząd Powiatu w Nidzicy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu w Nidzicy za pierwsze półrocze 2017 roku. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu.  

Na tym protokół zakończono. 

  
 

Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 
/ - / Małgorzata Jarka   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z-ca Przewodniczącego 
 / - / Lech Brzozowski 
 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 Członek Zarządu 
        / - / Robert Radzymiński 

Członek Zarządu 
        / - / Janusz Kwiatek 

       

 


